
 

華僑的家長您真棒! 我們是學生的好榜樣，大家一起來配合。 

1. 來車請從 Nogales St.轉入 Villa Clara St.,再進入 Lerona Ave.,依照 Orange Cones(橘色圓錐)方向排隊進入 

U 形車道(勿堵住停車場出入口)。 嚴格禁止在停車場迴轉插隊，亦不可在 Lerona Ave.迴轉，以 

保持停車場及街道交通順暢。 

2. 請走人行道，勿任意跨越 U 形車道。安全教育，身教重於言教。 

3. 請利用街道兩旁停車，勿停於 U 形車道內。隨時牽著小朋友的手，勿讓學生自行在街道邊或停車場上下車。 

4. 為確保學生安全及行車順暢，請家長送貴子弟時，務必遵守交通規則，於 U 形車道內跟隨車流儘量向前移 

   動，駕駛人請勿離車，亦不得於 U 形車道內雙排停車。 

5. 在 U 形車道內接送孩子上下學的時間，請暫停使用手機避免意外的發生。 

6. 搭乘本校交通車者，如逢英文學校放假、提早下課或學生病假、事假，請家長至少提前一日通知本校。如 

   為當日請假請立刻通知本校，以便及時聯絡司機。未通知本校或通知時間過遲而造成交通調度困難時， 

   家長須自行負責。 

7. 排車隊切勿堵住停車場及 U 形車道出入口，也勿佔用路邊停車位保持街道車流暢通。 

8. 離開 U 形車道北行至 Killian Ave. 如果無法立刻左轉，右轉繞道會更快並有助交通順暢。 

9. 請配合並遵守交通導護老師的指示。 

10. 如委託他人代接小孩時，請提醒遵守以上規則與注意事項。                              

11. 如欲提早接走貴子弟，請務必到本校辦公室C-1簽退。 

感謝您的配合!! 
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ACS Traffic Rules 

 
Children learn best by seeing adults setting good examples. 

 

1. From Nogales St., take Villa Clara St. onto Lerona Ave., follow the orange cones to enter the driveway.  

  Do not cut through the parking lot to get into the traffic line. 

  Do not make any U-turn on Lerona Ave. 

2. Do not walk across the U-drive, please use the sidewalk. 

3. Park on the street if you need to leave your car. Do not drop off or pick up your child in the parking lot or     

   on the street. Hold your child’s hand at all times. 

4. Please remain in your car, move forward as other vehicles proceed for proper use of the U-drive. 

5. Please do not use the cell phone when dropping off or picking up children in the U-drive. 

6. For students taking ACS transportation, please notify ACS office for any schedule changes ASAP or at least  

  one day ahead of time. We will try our best to arrange for early pick-ups. However, there are times that  

  ACS transportation is unable to meet early pick-ups, parents are fully responsible for the pick-ups. 

7. Do not block the exit or the entrance of the parking lot and the U-drive. 

8. When you drive north on Lerona Ave. towards Killian Ave., making a right turn may be easier if turning  

  left is not available immediately. Help to keep the traffic flow smooth. 

9. Assist the staff on duty by following their requests. 

10. Please go over the above rules with anyone who will pick up/drop off your child for you. 
11. For the safety of your child, you are required to come to the office (Room C-1) and fill out the sign-out  

   form for all early pick-ups. 

 

Thank you so much for your cooperation! 
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